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پیشرفت ۹۰ درصدی ساختمان ساماندهی 
کارگران فصلی و موقت شهر گرگان

معاون خدمات شــهری شهرداری گرگان از پیشــرفت 90 درصدی ساختمان 
»ایســتکار« خبر داد.احمد سالاری اظهار داشت: پس از دستور مهندس سبطی 
شهردار محترم گرگان در خصوص راه اندازی ساختمان مخصوص کارگران فصلی 
و ساختمانی موقت موسوم به »ایستکار«، این موضوع به طور جدی در دستور کار 

حوزه معاونت خدمات شهری قرار گرفت.
ســالاری افزود: در همین راستا جلسه هم اندیشی و هماهنگی در خصوص تهیه تفاهم نامه روند 
اجرایی با حضور نمایندگان دســتگاه های مرتبط، نیروی انتظامی، فنی حرفه ای و اداره کار در حوزه 
معاونت خدمات شهری برگزار شد.وی تصریح کرد: حضور افراد جویای کار در حاشیه برخی از معابر 
و میادین تحت عنوان کارگران ساختمانی علاوه بر مشکلات ترافیکی، شأن این قشر زحمتکش نیز 
مورد خدشه قرار می دهد که با اجرای این طرح این مشکل نیز حل می شود.معاون خدمات شهری 
شهرداری گرگان خاطرنشان کرد: عملیات عمرانی ساختمان ایستکار در مراحل پایانی قرار دارد و در حال 
برنامه ریزی جهت تجهیز آن هستیم.به گفته سالاری، ساختمان استقرار کارگران فصلی و ساختمانی 
تا دهه فجر به بهره برداری خواهد رســید.وی ابراز امیدواری کرد با راه اندازی این مرکز به کارگیری 
کارگران ضابطه مند و هوشمند گردد و دیگر در گرما و سرما شاهد حضور این قشر زحمتکش در معابر 

و میادین شهری نباشیم.

شهردار گرگان: مدت زمان صدور پروانه های 
ساختمانی کاهش یافت

شهردار گرگان از کاهش محسوس مدت زمان صدور پروانه های ساختمانی از 
سوی شهرداری خبر داد.

مهندس محمدرضا سبطی در سی و ششمین جلسه شــورای اسلامی شهر ابتدا به فرایند اجرای 
سازه میدان ورودی گرگان با بیان اینکه بازدیدهای مستمری از تجهیزات و سازه های شهری صورت 
می گیرد، اظهار داشت: بخشی از نابسامانی هایی که در تجهیزات شهرداری وجود دارد مربوط به مسائل 
حقوقی است که در حال پیگیری رفع آن هستیم.وی با تاکید بر تسریع در فرایند خدمت رسانی بیان کرد: 
در حوزه خدمات رسانی شهرسازی، مدت زمان فرایند اداری صدور پروانه های ساختمانی به یک هفته 
کاهش یافته که حاصل تلاش همکاران سختکوش ما در شهرداری بوده است.شهردار گرگان ادامه داد: 
این کاهش مدت درحالی صورت گرفته که پیشتر این فرایند بین دو تا چهار ماه به طول می انجامید.

سبطی در ادامه به فرایند هوشمندسازی راه های ارتباطی سنتی اشاره و بیان کرد: طرح شهرداری بدون 
کاغذ را آغاز کرده ایم و برنامه ریزی آن در حوزه فناوری اطلاعات در حال انجام است.وی در پایان به 
واگذاری پارک جنگلی النگدره نیز اشاره کرد و گفت: موضوع واگذاری النگدره بر اساس وظیفه صیانت 
از حقوق شهرداری انجام شد و اکنون تعاملات ما با اداره کل منابع طبیعی استان بسیار خوب است و 

همکاری های لازم را باهم داریم.

رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری گرگان: 
کارکنان بیمارستان فلسفی و مجتمع سروش آموزش 

اطفاء حریق دیدند
رئیس ســازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری گرگان از آموزش اطفاء 

حریق به کارکنان بیمارستان فلسفی و ساکنین مجتمع سروش خبر داد.
موسی الرضا صفری اظهار داشت: در ادامه طرح شهر ایمن با مشارکت شهروندان ظرف یک هفته 
گذشته 16 نفر از کارکنان بیمارستان فلسفی به صورت تئوری آموزش اطفاء حریق دیدند.صفری افزود: 
برنامه آموزش نیمه حرفه ای پرسنل بیمارستان فلسفی در قالب شهر ایمن و با محوریت تشکیل تیم 
واکنش ســریع بین تعدادی از پرسنل بیمارستان انجام شده است.وی خاطرنشان کرد: در ادامه طرح 
شــهر ایمن، 24 نفر از ساکنین مجتمع های مسکونی مرتفع در مجتمع مسکونی سروش واقع در 
سروش چهارم آموزش ایمنی و اطفا حریق دیدند.رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری 
گرگان، همچنین با پیگیری های انجام شده در قالب طرح شهر ایمنی و با محوریت آموزش نمازگزاران 
مساجد سطح شهر، اولین دوره آموزشی در مسجد حضرت امیر )ع( برگزار شد و طی آن حدود 32 نفر 

از شهروندان آموزش های مربوط به ایمنی در منازل و نحوه اطفاء حریق مورد آموزش قرار گرفتند.

برگزاری مانور زلزله در توزیع برق خنداب
مانور زلزله و اطفای حریق  در توزیع برق خنداب برگزار شد.

مدیرتوزیع برق خنداب در حاشیه این مانورگفت:با برنامه ریزی قبلی ، مانور زلزله و واکنش در شرایط 
اضطراری در توزیع برق خنداب برگزارشد.حســین نوروزی گفت: این مانور به مناست پنجم دی ماه 
روز ملی ایمنی در برابر زلزله و کاهش اثرات بلایای طبیعی با همکاری سازمان آتش نشانی ، پلیس 
راهور،مدیریت اورژانس و جمعیت هلال احمر برگزار شــد.وی ادامه داد: در این مانور پرسنل با نحوه 
عملکرد و پناه گیری و رعایت اصول ایمنی در زمان بروز زلزله و چگونگی رسیدگی به مصدوم فرضی 
توســط پرسنل اورژانس و اطفای حریق  آشنا شدند.نوروزی هم افزایی و مبادله دانش و تجارب بین 
اعضای شرکت کننده در مانور، افزایش توان ومهارت در مواجهه با حوادث غیر مترقبه، برآورد کیفی و 
کمی تجهیزات و امکانات و نیازمندی ها، ایجاد مهارت و اعتماد به نفس در نیرو های عملیاتی و شناسایی 
کمبود ها و نقاط ضعف و همچنین بررسی میزان اثر بخشی و کارایی برنامه های از پیش تعیین شده 
را می توان از اهداف اصلی این مانور عنوان کرد. وی بیان کرد: مانور های عملیاتی در راستای مدیریت 
بحران وپدافند غیرعامل، توانایی دستگاه های اجرایی در برابر شرایط اضطراری را حفظ نموده وآنرا به 

صورت موثرارتقا می بخشد.

در قالب پویش »اهدای کتاب – اهدای دانایی« صورت گرفت؛
اهدای 1۰۰ جلد کتاب به کتابخانه آبفای اصفهان 

یکی از کارکنان آبفای استان اصفهان در قالب پویش »اهدای دانایی« بخشی از 
کتاب های شخصی خود را به کتابخانه شرکت اهداء کرد.

بهرام یزدی این اقدام فرهنگی را  با هدف کمک به ترویج فرهنگ کتاب و کتابخوانی، غنی سازی و 
تقویت  منابع کتابخانه و همچنین ارتقای فرهنگ کتابخوانی انجام داد.وی در مجموع 100 جلد کتاب 
با موضوعات علمی، مذهبی، عمومی، دفاع مقدس و تخصصی در زمینه صنعت آبفا به کتابخانه آبفای 
استان اصفهان اهدا کرد. بهرام یزدی در حال حاضر به عنوان رئیس اداره رسیدگی به امور پیمان ها در 
معاونت بهره برداری و توسعه آب  مشغول به خدمت است.در پویش »اهدای کتاب – اهدای دانایی« 
از همکاران شاغل، بازنشسته و کلیه علاقه مندان دعوت شده است با هدف گسترش فرهنگ مطالعه و 
غنی سازی کتابخانه شرکت، کتاب های بدون استفاده خود را به کتابخانه آبفای استان اصفهان اهدا کنند. 

 انسداد 27 حلقه چاه غیر مجاز 
در شهرستان آبیک استان قزوین

از ابتدای سال جاری تاکنون 27 حلقه چاه غیرمجاز با دبی مجموع حدود 1.2 میلیون 
متر مکعب در سال در شهرستان آبیک توسط گروه انسداد شرکت آب منطقه ای 
قزوین و مامورین ماده 30 این شهرستان با همکاری و همراهی نیروی انتظامی پر 

و مسلوب المنفعه شده است.
به گزارش روابط عمومی شــرکت آب منطقه ای قزوین مهنــدس عبدالهی رئیس اداره منابع آب 
شهرستان آبیک با اعلام این خبر گفت: حفظ و حراست از منابع آب زیرزمینی یکی از مهمترین وظایف 
ما در شهرستان می باشد که در همین خصوص و در راستای اجرای طرح احیاء و تعادل بخشی منابع آب 
زیرزمینی با همکاری نیروی انتظامی از ابتدای سال جاری تاکنون 27 حلقه چاه غیر مجاز فرم 5 با دبی 
مجموع 1.2 میلیون متر مکعب در سال توسط گروه انسداد شرکت آب منطقه ای قزوین و مامورین ماده 
30 این شهرستان مسدود گردیده و این اقدامات تا پر شدن کلیه چاه های غیر مجاز شهرستان با جدیت 
ادامه خواهد یافت.رئیس اداره منابع آب شهرستان آبیک افزود: برداشت های غیر مجاز از سفره های آب 
زیرزمینی سبب پایین رفتن سطح این سفره می شود که این موضوع می تواند تبعات مخربی از جمله 
افزایش سطح فرونشست را برای دشت قزوین به همراه داشته باشد.مهندس عبدالهی با اشاره به تغییر 
اقلیم و لزوم سازگاری با شرایط کم آبی اظهار داشت: نصب کنتورهای هوشمند جهت مدیریت مصرف و 
صرفه جویی در میزان استفاده از منابع آبی از جمله اقداماتی است که بهره بردارن می توانند بدین وسیله 

ضمن همکاری با شرکت آب منطقه ای به احیاء دشت قزوین نیز کمک نمایند.

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی آذربایجان شرقی اعلام کرد؛

فراخوان نخستین جشنواره ایده های برتر اشتغالزا و کارآفرینی منتشر شدفراخوان نخستین جشنواره ایده های برتر اشتغالزا و کارآفرینی منتشر شد
آذربایجان شــرقی – مســلمی : فراخوان 
نخستین جشنواره ایده های برتر اشتغالزا و 
کارآفرینی از سوی وزارت تعاون، کار و رفاه 

اجتماعی منتشر شد.
مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی آذربایجان شرقی با 
اعلام این خبر اظهار کرد: معاونت توسعه ی کارآفرینی و 
اشتغال وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی بر اساس رسالت 
و رویکرد دولت سیزدهم و تلاش برای ایجاد و تثبیت 
اشتغال موجود و با هدف شناخت ایده پردازان خلاق و 
فرصت های ویژه اشتغال در مناطق مختلف کشور، اقدام 
به شناسایی و کمک به عملیاتی نمودن ایده های برتر 

اشتغالزا کرده است.
حسین فتحی با تشریح اهداف راهبردی این جشنواره 
اضافــه کرد: توســعه و ترویج فرهنگ ایــده پردازی، 
کارآفرینی و اشتغالزایی، شناسایی ایده های برتر و تشکیل 
بانک اطلاعاتی از ایده های برتر و صاحبان ایده، فراهم 
نمودن زمینه حمایت از ایده های برتر اشتغالزا و عملیاتی 
نمودن آنها و کمک به اشتغال پایدار در کشور از جمله 

اهداف برگزاری این جشنواره است.
فتحی افزود: بر اساس این فراخوان، صاحبان ایده در 
سراسر کشــور می توانند در بازه زمانی 20 دی لغایت 
10بهمن ماه سال جاری با مراجعه به سامانه کارآفرینان 
برتر به نشانی زیر نســبت به ثبت ایده خود اقدام و در 

https://:این رویکرد مهم کارآفرینی شــرکت کنند
karafarinanebartar.mcls.gov.ir

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی آذربایجان شرقی با 

اشاره به ابعاد و گستره فراخوان این جشنواره ملی ادامه داد: 
ایده های ارائه شده علاوه بر حوزه کارآفرینی و اشتغالزایی 
به صورت کلی، مباحثی از قبیل؛ مشاغل خانگی، اشتغال 

جوانان و فارغ التحصیلان، معلولین، معتادین بهبودیافته، 
زندانیان آزاد شده، زنان سرپرست خانوار، اشتغال مرتبط با 
محیط زیست )کارآفرینی سبز(، اشتغال در مناطق کمتر 

برخوردار، اشتغال در مناطق روستایی و اشتغال در منطقه 
ویژه اقتصادی مکران را در بر می گیرد.

حســین فتحی با بیان مهم ترین محورهای ارزیابی 
این جشنواره، خاطرنشان کرد: برترین ایده ها بر اساس 
نوآورانه بودن، میزان امکان پذیری اجرای ایده ها، تاثیر 
بر اشتغال کشــور و تعداد اشتغال ایجادی،  پایدار بودن 
اشتغال و نیاز به منابع مالی کمتر برای اجرای آن ایده، 

ارزیابی خواهند شد.
حضور میدانی در واحدهای صنعتی آذربایجان 

شرقی با هدف رفع موانع تولید
 مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی آذربایجان شرقی 
همچنین از حضور میدانی در واحدهای تولیدی، صنعتی با 

هدف رفع موانع تولید درآذربایجان شرقی خبر داد. 
حســین فتحی با بیان این مطلب اظهار کرد: کمیته 
تخصصی کار و اشــتغال با حضور میدانی در واحدهای 
تولیدی و صنعتی، بررســی و رفــع موانع تولید و حل 
مشــکلات موجود را در دستور کار جدی خود قرار داده 
است.  وی افزود: در ادامه بازدید و حضور در واحد های 
تولیدی با حضور مسوولین شهرستانی و استانی تعدادی 
از واحدهای مســتقر در شهرک عالی نسب بازدید و با 
تشکیل جلسه اختصاصی کمیته تخصصی کار و اشتغال 
ضمن بررسی مشکلات احصا شده تاکیدات لازم در این 

راستا ابلاغ گردید.

اخبار کوتاه 

آذربایجان شرقی – مسلمی : رییس دانشگاه علوم 
پزشکی تبریز با اشاره به انجام اقدامات مناسب 
در معاونت بهداشتی این مجموعه در سال های 
قبــل گفت: در دوره جدید ایــن معاونت مهم و 

تاثیرگذار نیازمند تحولات جدی و جدید است.
دکتر بهمن نقی پور در آیین تکریم و معارفه معاونان سابق 
و جدید بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تبریز، افزود: در این 
معاونت علاوه بر اقدامات مهــم و کاربردی قبلی، به وقوع 
اقدامات متفاوت تری احساس نیاز می شد تا این سیستم مانند 

قبل و با روحیه  بهتر و قدرت بیشتر به کار خود ادامه دهد.
وی از سرپرست جدید معاونت بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تبریز به عنوان فردی علمی، 
توانمند و زحمتکش یاد کرد که  این سمت حساس در این برهه به ایشان واگذار می شود تا این 
راه را با موفقیت ادامه داده و موفقیت های بیشتر و اقدامات جهادی بسیاری را برای کمک به 
سیستم بهداشت منطقه و اعتلای سلامت جامعه انجام دهد.نقی پور اضافه کرد: معاون بهداشت 
سابق نیز با تمام توان تلاش کرده و از هیچ کمکی در این حوزه دریغ نکرده و یار و یاور این 
سیستم بوده است.وی گفت: در حوزه  بهداشت هر اقدامی که انجام دهیم باز هم کم گذاشته ایم، 
بنابراین امیدوارم نه تنها با شعار، بلکه با عمل خود را ثابت کنیم و برای سلامتی جامعه، تعاملات 
این مرکز با جوامع و سازمان های دیگر را افزایش داده و برنامه ریزی های جدی تری را انجام 

دهیم تا شاهد شیوه  زندگی سالم در جامعه باشیم. معاون سابق 
بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تبریز نیز با ارایه گزارشی از 
عملکرد خود، گفت: ماه ها و سال هاست که حوزه  بهداشت در 
زمینه  تامین منابع با مشکلات بسیاری مواجه است که نمونه  
آن تلاش زیاد و اقدامات گســترده  همکاران ما در این مدت 
بود که هیچ مزایای خاصی هم برای آنها اختصاص نیافت.
عباسعلی درستی اظهار داشت: با وجود تنگناها و مشکلاتی که 
وجود داشت و البته با تلاش همکاران، در شاخص های مختلف 
رتبه های برتر کشوری را کسب کردیم و در امر واکسیناسیون 
نیز جزو استان های پیشرو کشور بودیم که از همان روزهای 
اول تزریق واکسن را آغاز کردیم.وی اضافه کرد: به دلیل مشکلاتی که طی هفته های اخیر 
ایجاد شده بود، روند تزریق واکسن در آذربایجان شرقی کاهش یافته بود، اما با برطرف شدن 
مشکلات طی ســه روز گذشته بیش از 30 هزار واکسن در استان تزریق شده است.حسین 
حقائی، سرپرست جدید معاونت بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تبریز نیز ابراز امیدواری کرد 
با استعانت از خدا و یاری و همکاری اساتید و پیشکسوتان دانشگاه علوم پزشکی، در توسعه و 
اعتلای هرچه بیشتر خدمات بهداشتی استان گام های موثرتری برداشته شود. در این مراسم از 
زحمات سه ساله دکتر عباسعلی درستی قدردانی و  دکتر حسین حقائی که دارای مدرک دکترای 
علوم تغذیه است، به سمت سرپرست معاونت بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تبریز منصوب شد.

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت 
استان بوشهر گفت: در 9 ماه امسال 
ضمن افتتاح ۴2 واحد صنعتی و تولیدی 
در اســتان 3۵ واحد تولیدی و معدنی 

راکد به چرخه فعالیت بازگشتند.
سیدحســین حســینی درجمــع خبرنگاران 
اظهارداشــت: درمــدت یــاد شــده میــزان 
سرمایه  گذاری و اشتغال پروانه  های بهره برداری 
صادر شــده دراستان بوشهربه ترتیب یکهزار و 

527 میلیاردریال و 364نفرگزارش شده است.
وی بیان کرد:میزان ســرمایه گذاری واشتغال 21واحدصنعتی احیاشده نیز به 

ترتیب ۸0 میلیارد و 72۸ میلیون ریال و141 نفر گزارش شده است. 
رئیس  سازمان صنعت،معدن وتجارت استان بوشهرکنترل قیمت کالا،جلوگیری 
از رشد نقدینگی،پرداخت تسهیلات درزنجیره تأمین وتولیدکالاراازجمله برنامه ها 
دانست وبیان کرد:برگزاری جشنواره ونمایشگاه بهاره درهمه شهرستان ها یکی از 

سیاست ها است که امسال درآستانه عیدنوروز راه اندازی می شود.
حسینی گفت:براساس این طرح واسطه های غیرضروروقیمت های ساختگی 
حذف وکالابا احتساب هزینه های سودعمده یاخرده فروشی،شرکت های پخش 

وهزینه حمل به دست مصرف کنده می رسد.
وی ادامه داد: عرضه کننده نهایی که همان فروشنده است بایدقیمت کالارابا 
احتســاب همین هزینه ها که حداکثر 27 تا 30 درصد است بر روی کالا درج 

کندو دیگرتولیدکننده نمی تواندقیمت مصرف 
کننده رادرج کند.

رئیس ســازمان صمت استان بوشهر با بیان 
اینکه در 9ماه امســال 239 فقره جواز تأسیس 
برای واحدهای صنعتی وتولیدی صادرشــده 
است گفت: برای این واحدها پیش بینی 5 هزار 
و 7۸0 میلیارد تومان سرمایه گذاری و شش هزار 

فرصت شغلی شده است.
حسینی از صدور 42 پروانه بهره برداری برای 
واحدهای تولیدی در استان خبر داد و خاطر نشان 
کرد: این 42 واحد تولیدی با ســرمایه گذاری یک هزار و 527 میلیارد تومان در 

استان بوشهر راه اندازی و زمینه اشتغال یک هزار و 364 نفر فراهم شده است.
وی توجه به حل مشــکلات واحدهای تولیدی را مورد اشــاره قرار داد وبیان 
کرد: در 9 ماه امسال ضمن افتتاح 42 واحد صنعتی و تولیدی 35 واحد تولیدی 
و معدنی راکد . استان بوشهر شامل 21 واحد تولیدی و 14 واحد معدنی به چرخه 

فعالیت بازگشتند.
رئیس سازمان صمت استان بوشهرادامه داد: بزودی با اجرا طرح درج قیمت تمام 
شده بر روی کالا قیمت های ساختگی و کاذب از بین می رود چراکه بررسی ها 
نشان می دهد که در حال حاضر قیمت مصرف کننده درج شده روی برخی از 
کالاها به ویژه در فروشگاه های بزرگ واقعی و قانونی نبوده و عمده آنها قیمت هایی 

است که با توافق واحدهای تولیدی و واسطه ها و فروشگاه درج می شود

کرمانشــاه - الهه فرهادی: 
مدیر درمان تامین اجتماعی 
استان کرمانشاه با بیان اینکه 
پذیرش بیماران کرونایی در 
بیمارستان شهدا ادامه دارد، 
گفت: بــرای پیک احتمالی 
امُیکرون هم آمادگی لازم را 

داریم.
دکتر میثم حجتی پور با اشــاره به 
روند کاهشی تعداد بیماران مبتلا به 

کرونا طی چند وقت اخیر، افزود: اگرچه میزان مراجعین و بستری ها 
طی چند وقت اخیر بسیار کمتر شده، اما فعلا برنامه ای برای توقف 
پذیرش بیماران نداریم و روند پذیرش بیماران ســرپایی و بستری 

مبتلا به کرونا همچنان ادامه دارد.
وی ادامه داد: همچنین اگر در آینده پیک احتمالی امُیکرون هم رخ 
دهــد، همه امکانات و تجهیزات لازم را آماده و در اختیار داریم و با 

دانشگاه علوم پزشکی هماهنگ هستیم.
حجتی پور با بیان اینکه حوزه درمان تامین اجتماعی کرمانشــاه 

از ابتدای شیوع بیماری کرونا پای 
کار بوده، خاطرنشــان کرد: در اوج 
پیک های کرونا نزدیک به 50 تخت 
بیمارستان شهدا را به بیماران کرونا 

اختصاص دادیم.
بــه گفته مدیــر درمــان تامین 
اجتماعی استان کرمانشاه، از ابتدای 
شیوع بیماری کرونا 2۸۸1 بیمار در 
بیمارستان شــهدا و 774 بیمار نیز 
به صورت محدودتر در بیمارستان 

حضرت معصومه)س( پذیرش و بستری شدند.
حجتی پور خاطرنشان کرد: از مجموع 3655 بیمار بستری مبتلا به 
کرونا که در این مدت داشتیم متاسفانه 341 نفر فوت کردند و مابقی 

بهبود یافته و ترخیص شدند.
وی با  اشاره به اینکه نزدیک به 42 درصد افراد مشکوک به کرونا 
که به صورت سرپایی به بیمارستان های تامین اجتماعی مراجعه 
کردند تســت کرونایشان مثبت بود، از انجام بیش از 30 هزار سی 

تی اسکن از ابتدای شیوع کرونا تاکنون خبر داد. 

رئیــس اداره مهندســی و مطالعات 
اداره کل منابــع طبیعی و آبخیزداری 
مازندران- ســاری خبر داد: بازدید از 
پروژه مدیریت مشارکتی منابع طبیعی 
و توســعه پایدار روستایی )ترسیب 

کربن( شهرستان بهشهر.
به گزارش خبرنگار مازنــدران به نقل روابط 
عمومــی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری 
مازندران- ســاری، دکتر محمد عموزاد رئیس 
اداره مهندســی و مطالعــات اداره کل منابع 

طبیعی و آبخیزداری مازندران- ســاری گفت: از پروژه ی مدیریت مشارکتی 
 منابع طبیعی و توسعه پایدار روستایی) ترسیب کربن( شهرستان بهشهر بازدید

 بعمل آمد.
عموزاد در این رابطه افزود: بازدید پروژه ترسیب کربن پایلوت شهرستان بهشهر 
و پروژه های اجرا شــده و فعالیت های انجام شده  به همراه آقای دکتر خلج 
و دکتر پویا فر از ســازمان مدیریت و برنامه ریزی کشور، آقای مهندس امیر 
پورتقی مسئول برنامه ریزی دفتر برنامه ریزی و هماهنگی طرح های سازمان 
جنگل ها، مراتع و آبخیزداری کشور، آقای دکتر شریفی معاون برنامه ریزی، 
توسعه مدیریت و منابع ، دکتر حجازیان رئیس اداره برنامه ریزی و هماهنگی 
طــرح های اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری مازندران- ســاری، مهندس 
 حسین پور معاون اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان بهشهر، صورت 

گرفته است.
رئیس اداره مهندســی و مطالعات اداره کل 
ضمن بیــان این مطلب که ترســیب کربن 
همان جذب و ذخیره ســازی دی اکسیدکربن 
جو به طــور دراز مدت در اکو سیســتم های 
طبیعی )جنگل، مرتع، خاک، بیوماس اقیانوس 
ها و دریاها( یا به وســیله روش ها و وســیله 
های مصنوعــی )تزریق دی اکســید کربن 
در لایــه های عمیق دریا، ترســیب معدنی و 
ترسیب زمین شناسی( است، گفت: تغییر اقلیم 
به عنوان ســومین چالش جهاني زیست محیطي )بعد از کمبود آب شیرین و 
بیابانزایي( براي زیست کره محسوب و براي بقا بشر تهدیدي جدي به شمار 
مي رود. اصلي ترین اثر پدیده تغییر اقلیم افزایش دماي ســطح کره زمین به 
 Co و Co2 دلیل افزایش میزان گازهاي گلخانه اي که مهم ترین آن گازهای 

است.
رئیس اداره مهندسی و مطالعات اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری مازندران- 
ســاری عنوان کرد: مناسب ترین و ساده ترین راه برای جذب و کاهش کربن 
موجود در هوا، کاشت درختان و گیاه هان است که در نتیجه فرایند فتوسنتز، گاز 

کزبنیک هوا جذب و در اندام گیاه ذخیره می گردد.
محمد عموزاد مهم ترین هدف اجرای این پروژه را بهبود وضعیت اقتصادی 

اجتماعی مردم محلی بر پایه شاخص توسعه انسانی بیان کرد.

رییس دانشگاه علوم پزشکی تبریز :

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان بوشهر:

مدیر درمان تامین اجتماعی کرمانشاه خبرداد:

رئیس اداره مهندسی و مطالعات اداره کل منابع طبیعی مازندران خبر داد:

 تحول در خدمات معاونت بهداشتی ضروری است

فعال شدن 35 واحد صنعتی و تولیدی استان بوشهر  بازدید از پروژه مدیریت مشارکتی منابع طبیعی شهرستان بهشهر

 آمادگی برای پیک احتمالی امُیکرون

مدیر کل اداره آموزش و پرورش اســتان گفت: 
دغدغه همه ما آموزش همراه با تربیت بوده و دانش 
آموز نیاز به نشاط دارد و در فضای با نشاط است که 
می توانیم مسائل تربیتی را به دانش آموزان بیاموزیم 

و آنها را نهادینه کنیم.
به گــزارش اداره اطلاع رســانی و روابط عمومی آموزش و 
پرورش استان قم، در آیین افتتاحیه مجتمع فرهنگی تربیتی 
سینما تربیت قم که امروز با حضور اصحاب رسانه برگزار شد 
حمیدرضا شیخ الاسلام مدیر کل اداره آموزش و پرورش استان 
ضمن تشکر از اصحاب رسانه برای پیگیری ها و در واقع ایجاد 
دغدغه در خصوص بازسازی سینما تربیت، گفت: در سه سال 
گذشته برای زیباسازی نمای جلوی درب سینما از طراحان در 

زمینه معمــاری دعوت کردیم امّا تأمین اعتبار پروژه منجر به 
وقفه ای کوتاه شد البته به محض تأمین اعتبار در بازده زمانی 
کمتر از شش ماه 100 متر نمای بیرونی سینما تربیت با ارتفاعی 
نزدیک به 5 متر به طوری که با بافت شهر و معماری ایرانی- 

اسلامی همخوانی داشته باشد انجام شد.
شیخ الاسلام با بیان اینکه از شیوع بیماری کرونا به عنوان یک 
فرصت استفاده کردیم، اظهار کرد: فضای داخلی سینما نیاز به 
بازسازی داشت و در این خصوص برآورد اعتبار صورت گرفت 
و با پیگیری ها و مساعدت اداره ارشاد در طول بیش از 20 ماه 
تعطیلی از ماه گذشته فضای سینما تربیت برای ارائه خدمت به 

دانش آموزان فرهنگیان و همه مردم استان آماده شد.
وی با اشاره به اینکه لزوم توسعه در هر زمینه ای فراهم کردن 

زیرســاخت ها بوده و توسعه با کلام محض امکانپذیر نیست، 
یادآور شد: برای پیگیری مسائل تربیتی دانش آموزان حتما باید به 
دنبال زیرساخت ها بود لذا با توجه به شناخت و اطلاعات 2۸ ساله 
خدمت در آموزش و پرورش و نظر سنجی ها از بزرگان تعلیم و 

تربیت و برگزاری نشست ها و جلسات تخصصی سعی کردیم 
زیر ساخت های آموزشی را فراهم کنیم.

شیخ الاسلام خانه معلم، باشگاه فرهنگیان، ساخت اردوگاه 15 
خرداد و ساخت میدان و چندین هزار متر سنگ فرش در اردوگاه 
فرهنگی تربیتی ملاصدرای کهــک، ارائه خدمات به دانش 
آموزان و معلمان، احداث زورخانه دانش آموزی و چهار استخر 
و زائر سرای مشهد ویژه فرهنگیان را از جمله توفیقاتی دانست 

که انجام شده است.
وی با بیان اینکه از سال 92 دویست و دو هزار دانش آموز در 
استان داشتیم که امروز این رقم به بیش از دویست و هشتاد هزار 
دانش آموز رسیده است، افزود: دغدغه همه ما آموزش همراه با 
تربیت بوده و دانش آموز نیاز به نشاط دارد و در فضای با نشاط 

است که می توانیم مسائل تربیتی را به دانش آموزان بیاموزیم و 
آنها را نهادینه کنیم.

مدیر کل آموزش و پرورش استان با تأکید بر اینکه اصحاب 
رسانه گره گشای کارهای مدیریتی و تربیتی هستند، خاطرنشان 
کرد: خبرنگار و رسانه باید دغدغه تربیت و رفع مشکلات جامعه 

را داشته باشد.
وی با اشاره به اینکه اردوگاه 15 خرداد مجموعه ای از پیست 
دوچرخه ســواری، زمین چمن، سالن سرپوشیده برای دانش 
آموزان است، گفت: فاز اول پروژه با جذب اعتبارات در حال انجام 
است و سعی داریم که این اردوگاه را به یک کانون بزرگ تربیتی 
تبدیل کنیم چرا که آموزش مسائل تربیتی به خصوص در سنین 

کودکی و نوجوانی باید توأم با نشاط باشد.

لازمه ی نهادینه کردن مسائل تربیتی ایجاد فضای پر نشاط است
مدیر کل آموزش و پرورش استان قم در آئین افتتاح سینما تربیت:

شــركت شــهركهاي صنعتــي كرمانشــاه در نظــر دارد مناقصــه )عمليــات اجــراي حفــاري چــاه آب شــماره شــش شــهرك صنعتــي زاگــرس- اجــراي ديــوار بتنــي پيــش ســاخته پيرامــون تصفيــه خانــه فاضــاب 
شــهرك صنعتــي زاگــرس( بــه شــماره) 2000001115000080-20000011150000790 ( را از طريــق ســامانه تــداركات الكترونيكــي دولــت برگــزار نمايد.كليــه مراحــل برگــزاري مناقصــه از دريافــت اســناد 
مناقصــه تــا ارائــه پيشــنهاد مناقصــه گــران وبازگشــايي پاكــت هــا از طريــق درگاه ســامانه تــداركات الكترونيكــي دولت)ســتاد( بــه آدرس www.setadiran.ir انجــام خواهــد شــد و لازم اســت مناقصــه گــران در 

صــورت عــدم عضويــت قبلــي، مراحــل ثبــت نــام در ســايت مذكــور و دريافــت گواهــي امضــاي الكترونيكــي را جهــت شــركت در مناقصــه محقــق ســازند.
تاريخ انتشار مناقصه در سامانه تاريخ1400/10/21 مي باشد.

مهلت زماني دريافت اسناد مناقصه از سايت : ساعت 14:30 روزسه شنبه تاريخ1400/10/21 تا 1400/10/29 ساعت 14:30
مهلت زماني ارائه پيشنهاد : ساعت 14:30 روز شنبه تاريخ1400/11/09

زمان بازگشايي پاكت ها : ساعت 10:00صبح  روزيكشنبه تاريخ 1400/11/10
اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دريافت اطلاعات بيشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاكت الف

آدرس: سه راه 22 بهمن ابتداي بلوار نوبهار شركت شهركهاي صنعتي كرمانشاه و تلفن : 08338246100)داخلي204(
اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضويت در سامانه : مركز تماس 41934 -021دفتر ثبت نام:  02188969737و02185193768

رتبه مورد نيازمبلغ ضمانتمبلغ برآورد) ريال(مدت اجراءحجم پروژهمحل اجراشرح پروژه

پنج كاوشهاي زميني27/341/203/447367/100/000ماه شمسييك حلقه چاهشهرك صنعتي  زاگرسعمليات اجراي حفاري چاه آب شماره شش

اجراي ديوار بتني پيش ساخته پيرامون تصفيه خانه 
پنج ابنيه28/235/941/146412/000/000ماه شمسيحدودا 630مترطولشهرك صنعتي  زاگرسفاضلاب

4306

فراخوان مناقصه عمومي يك مرحله اي
 )عمليات اجراي حفاري چاه آب شماره شش شهرك صنعتي زاگرس- اجراي ديوار 

بتني پيش ساخته پيرامون تصفيه خانه فاضلاب شهرك صنعتي زاگرس(

روابط عمومی شرکت شهرکهای صنعتی کرمانشاه

نوبت اول

شركت شهرك هاي صنعتي كرمانشاه

نشست بررسی فرایند های توســعه ارائه خدمات 
درمانی به ویژه خدمات تخصصی درمانی به مردم و 
بیمه شدگان اســتان با حضور دکتر سالاری رییس 
دانشگاه علوم پزشکی گیلان و دکتر ابراهیمی مدیر 

درمان تامین اجتماعی استان برگزار شد.
در این جلســه دکتر ابراهیمی مدیر درمان استان با بیان اینکه 
مدیریت درمــان تامین اجتماعی گیلان برای توســعه خدمات 
تخصصی و فوق تخصصی به بیمه شدگان،  نیازمند توسعه تختهای 
بستری است اظهار داشت: با توجه به فضای فیزیکی مطلوب در 
بیمارستان حضرت رســول اکرم )ص( توسعه تختهای بستری 
این بیمارستان از200 تخت بستری به 300 تخت ازاولویت های 
توسعه ای این مدیریت بعد از  راه اندازی بیمارستان 64 تختخوابی 

کومله لنگرود خواهد بود.
مدیر درمان تامین اجتماعی استان با اشاره به بخش شیمی درمانی 
بیمارستان حضرت رسول اکرم )ص( رشت افزود: با توجه شرایط 

استان و نیاز بیماران شــیمی درمانی برای ادامه درمان  خواستار 
توجه ویژه دانشگاه علوم پزشکی گیلان به این بخش و همچنین 
توسعه تخت های بستری به خصوص در بخش تخصصی و فوق 

تخصصی  شد.
در ادامه جلســه دکتر سالاری رییس دانشــگاه علوم پزشکی 
گیلان  به نقش  مهم مدیریت درمــان تامین اجتماعی در ارائه 

خدمات درمانی در سطح استان اشاره نمود و اظهار داشت :تعامل 
و ارتباط دوسویه بین دانشگاه علوم پزشکی و مدیریت درمان تامین 
اجتماعی استان می تواند در توسعه و ارتقای کمی و کیفی خدمات 
درمانی برای مردم اســتان موثر و مهم باشد.رییس دانشگاه علوم 
پزشکی با بیان اینکه می توانیم از ظرفیتهای موجود دو طرف به 
نفع مردم اســتان بهره بگیرم تاکید نمود دانشگاه علوم پزشکی و 
مدیریت درمان می تواننــد در تبادل نیروهای متخصص و فوق 
 تخصص به منظور پوشش مراکز درمانی با هم همکاری و تعامل 

داشته باشند .
وی تصریح کرد:نشســت های هم اندیشی بین کارشناسان دو 
طرف به منظور اصلاح فرایندها می تواند در فرایند خدمت رسانی به 
مردم و بیمه شدگان تامین اجتماعی استان موثر باشد.دکتر سالاری 
با بیان اینکه دانشگاه، مراکز درمانی ملکی تامین اجتماعی  را جدا از 
خود نمی داند افزود حوزه درمان استان را باید یکی بدانیم تا از این 

طریق بهترین خدمت به مردم استان ارائه  شود.

 مهمترین اولویت مدیریت درمان تامین اجتماعی ارائه خدمات درمانی 
با کیفیت به بیمه شدگان است

مدیردرمان استان در نشست با رییس دانشگاه علوم پزشکی گیلان؛

http://lijaar.ir/%d9%85%d9%87%d9%85%d8%aa%d8%b1%db%8c%d9%86-%d8%a7%d9%88%d9%84%d9%88%db%8c%d8%aa-%d9%85%d8%af%db%8c%d8%b1%db%8c%d8%aa-%d8%af%d8%b1%d9%85%d8%a7%d9%86-%d8%aa%d8%a7%d9%85%db%8c%d9%86-%d8%a7%d8%ac%d8%aa/
http://lijaar.ir/%d9%85%d9%87%d9%85%d8%aa%d8%b1%db%8c%d9%86-%d8%a7%d9%88%d9%84%d9%88%db%8c%d8%aa-%d9%85%d8%af%db%8c%d8%b1%db%8c%d8%aa-%d8%af%d8%b1%d9%85%d8%a7%d9%86-%d8%aa%d8%a7%d9%85%db%8c%d9%86-%d8%a7%d8%ac%d8%aa/
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